

OMPI



LI/C/XVII/1

ORIGINAL : anglais

DATE : 25 juin 1993

ORGANISATION MONDIALE DE LA PROPRIÉTÉ INTELLECTUELLE GENÈVE

UNION PARTICULIÈRE POUR LA PROTECTION DES APPELLATIONS D'ORIGINE ET LEUR ENREGISTREMENT INTERNATIONAL (UNION DE LISBONNE)

CONSEIL

**Dix-septième session (17^e session ordinaire)
Genève, 20 - 29 septembre 1993**

OBSERVATIONS CONCERNANT LE CONSEIL

Mémoire du Bureau international

1. Les documents de la série LI/A/X publiés pour la dixième session (septembre 1993) de l'Assemblée de l'Union de Lisbonne intéressent aussi le Conseil de cette Union.

2. Il est rappelé que sur les 17 Etats membres de l'Union de Lisbonne, 15 sont membres de l'Assemblée de cette Union et deux (Haïti et Mexique) ne le sont toujours pas parce qu'ils n'ont pas encore ratifié l'Acte de Stockholm (1967) de l'Arrangement de Lisbonne ou qu'ils n'y ont pas encore adhéré. Ces deux pays sont les seuls membres aujourd'hui du Conseil de l'Union de Lisbonne. Pour tous les autres pays de l'Union, l'Assemblée - dont les pouvoirs sont plus étendus que ceux du Conseil - a remplacé ledit Conseil.

[Fin du document]

WIPO



LI/C/XVII/ 1

ORIGINAL : English

DATE : June 25, 1993

WORLD INTELLECTUAL PROPERTY ORGANIZATION
GENEVA

SPECIAL UNION FOR THE PROTECTION OF
APPELLATIONS OF ORIGIN AND THEIR INTERNATIONAL REGISTRATION
(LISBON UNION)

COUNCIL

Seventeenth Session (17th Ordinary)
Geneva, September 20 to 29, 1993

OBSERVATIONS CONCERNING
THE COUNCIL

Memorandum of the International Bureau

1. The documents of the LI/A/X series of documents, issued for the tenth session (September 1993) of the Assembly of the Lisbon Union, concern also the Council of the Lisbon Union.

2. It is recalled that out of the 17 States members of the Lisbon Union, 15 are, and two--Haiti and Mexico--are not, members of the Assembly of the Lisbon Union. The reason for which those two countries are still not members of the Assembly is that they have not yet ratified or acceded to the Stockholm Act (1967) of the Lisbon Agreement. The said two countries are the only members today of the Council of the Lisbon Union. For all the other countries of the Lisbon Union, the Assembly--whose powers are greater than those of the Council--has replaced the Council.

[End of document]

